
TOEZEGGINGENLIJST 19 DECEMBER 2022
blauw zijn toezeggingen waarvan termijn (bijna) is verstreken
rood is nieuw tov toezeggingenlijst 28 november 2022
Nr Titel Toezegging Stand van zaken Ph Agendapunt
2022-66 Prestatieafspraken woningbouw en

woondeal
Ph Vennik zegt toe op de vraag van mw. De Jong nav ingekomen stukken nr. B03 de
prestatieafspraken woningbouw met provincie en de woondeal aan de raad te sturen.

R. Vennik Raadsvergadering 28-11-2022 13. Vragen vanuit
de raad en mededelingen

2022-65 Rapport Armoedebeleid en
schuldhulpverlening van RKC BUCH

Ph Tromp zegt toe dat er een voorstel komt waarbij de doelen van het beleid ten aanzien
van armoede en schuldhulpverlening op hoofdlijnen en SMART vastgesteld worden.

A. Tromp Raadsvergadering 28-11-2022 10. Rapport
Armoedebeleid en schuldhulpverlening van RKC
BUCH

2022-64 lijst ingekomen stukken van 16 september
tot 18 november 2022

 De schriftelijk ingediende vragen bij deze lijst van mw. De Jong worden schriftelijk
beantwoord door de wethouders. (A02, A03, C04, C08, C29)
- De vragen van mw. De Jong over het jaarverslag over de klachtenbehandeling ( stuk
C01) worden behandeld bij de behandeling van de volgende rapportage over 2022.
Deze volgt binnenkort en kan wellicht in een commissie worden besproken.

Raadsvergadering 28-11-2022 07. Vaststellen
lijst ingekomen stukken van 16 september tot 18
november 2022

2022-63 Toezeggingenlijst 28 november 2022 Op verzoek van mevrouw De Jong zegt het college toe de toezeggingenlijst goed door te
lopen. Er staan toezeggingen in die al lang afgehandeld zijn. Mevrouw De Jong wil ook
een overzichtelijkere lijst met nummers bij de toezeggingen.
Op verzoek van mevrouw Nierop blijft de toezegging over de Oversteek
Vennewatersweg staan, zolang er nog geen uitvoering is gegeven aan de maatregelen.

Raadsvergadering 28-11-2022 05. Vaststellen
toezeggingenlijst d.d. 28 november 2022

2022-62 overzichten aangenomen moties november
2022

De fracties van GBH en PvdA stellen diverse vragen over het overzicht aangenomen
moties. Het college zegt toe een schriftelijke reactie te geven op de gemaakte
opmerkingen.

Raadsvergadering 28-11-2022 04. Vaststellen
overzicht aangenomen moties d.d. 15 november
2022

2022-61 Kosten onderzoek riool Ph neemt de opmerking van CDA mee naar het college over het volgende:  Als er
onderzoekskosten gemaakt worden om te kijken wie verantwoordelijk is en de schuld ligt
bij de gemeente, dan zijn de kosten voor de gemeente. Als blijkt dat de schuld bij de
particulier ligt, dan zijn de onderzoekskosten voor rekening van de particulier. En daarna
volgt er nog een traject mbt het oplossen van het probleem. Ph komt voor de
raadsvergadering met een antwoord.

M.R.
Opdam

Commissies 22-11-2022 03. Vier
watergerelateerde verordeningen

2022-60 Masterplan Looplein - Witte Kerk Ph zegt het volgende toe:
1. de opmerkingen die door de aanwezigen tijdens de RIA over het Masterplan Looplein
op 8 november zijn gedaan te delen met de raad.
2. dat na het collegebesluit over de uitspraak van de bezwarencommissie mbt Aldi in het
Loo naar de raad komt.
3. binnenkort de raad te informeren over de herontwikkeling van het gemeentehuis.

1. Deze zijn op gedeeld met de raad. M. ten
Bruggencat
e

Commissies 22-11-2022 02. Masterplan Looplein
- Witte Kerk

2022-59 Financiële verordening Ph Opdam maakt een memo voor de auditcommissie over het praktisch nut en voor- en
nadelen van een tussentijdse risico beoordeling (bv van de top 5 risico’s).  N.a.v. vraag
GBH over artikel 8 financiële verordening.

M.R.
Opdam

Auditcommissie 15-11-2022 06. Actualisatie
financiële verordening en aanverwante
beleidsnota's

2022-58 Rechtmatigheid 1. Presentatie wordt via de griffie naar auditcie gestuurd.
2. Schematisch overzicht van het proces rechtmatigheid + planning/tijd komt naar de
auditcie.

1. Presentatie is gedeeld met de raad. M.R.
Opdam

Auditcommissie 15-11-2022 04. Presentatie over
Rechtmatigheid

2022-57 Rapport Goudappel Ph gaat kijken of hij de bewoners van de Stationsweg verder kan helpen aan
informatie/toelichting/onderbouwing tav het rapport van Goudappel.

M.R.
Opdam

Commissies 14-11-2022 02. Afronding
Verkeersbeleid - vaststelling toetswaarden en
maatregelpakket

2022-56 Regionale Mobiliteitsvisie Ph zegt toe met een regionale mobiliteitsvisie te komen. Hierin wordt meegenomen de
optie om te kijken of er langs de westkant een ringweg moet worden aangelegd. Ph zegt
de stukken toe als hier over gesproken is.

M.R.
Opdam

Commissies 14-11-2022 02. Afronding
Verkeersbeleid - vaststelling toetswaarden en
maatregelpakket

2022-55 Verkeersbeleid - Knip Kanaalweg Ph zegt toe de keuze waar de knip op de Kanaalweg komt publiek te maken en met de
omwonenden hierover van gedachten te wisselen.

M.R.
Opdam

Commissies 14-11-2022 02. Afronding
Verkeersbeleid - vaststelling toetswaarden en
maatregelpakket

2022-54 Kunstgrasvelden sportverenigingen Ph Tromp zegt toe dat er gesprekken worden georganiseerd met de sportverenigingen
over de kunstgrasvelden.

A. Tromp Raadsvergadering 07-11-2022 01. Opening en
mededelingen

2022-53 Digitaal kind dossier GGiD HN Ph Tromp komt met een memo naar de raad over de GGiD digitale kind dossier na de
bespreking in het college deze week.

A. Tromp Raadsvergadering 07-11-2022 06. Begroting
2023

2022-52 Impact stikstof Ph zegt toe dat er voor kerst 2022 een impact analyse stikstof (analyse in BUCH
verband) komt.

R. Vennik Raadsvergadering 07-11-2022 06. Begroting
2023

2022-51 Subsidies 1. De raad ontvangt een erratum op het subsidieboek .
2. De raad ontvangt een memo met uitleg over de subsidieverlening ( waarom de
subsidie in sommige gevallen hoger is dan gevraagd).

28-11: Dhr. Van Splunteren herhaalt de eerdere toezegging van phTromp. Het erratum op het
subsidieboek is nog steeds niet ontvangen.

M.R.
Opdam

Raadsvergadering 07-11-2022 06. Begroting
2023

2022-50 Fietsbeleid Ph komt naar de raad met een planning voor de uitvoeringsnota fietsbeleid. M.R.
Opdam

Raadsvergadering 07-11-2022 06. Begroting
2023

2022-49 Programmabegroting 2023 Ph streeft ernaar om de raad in Q1 2023 een doorkijk te geven op de activiteiten voor
2024.

M.R.
Opdam

Raadsvergadering 07-11-2022 06. Begroting
2023

2022-48 Programmabegroting 2023 1.PH gaat na (in de toezeggingenlijst) wat er nog openstaat van wat er eerder is
toegezegd is bij de begrotingsbespreking.

M.R.
Opdam

Auditcommissie 25-10-2022 06. Begroting 2023

2022-47 Ontwerpbestemmingsplan Ambachtsweg 22-
24

Ph zegt toe gesprekken te gaan voeren over het aanpakken van de
leefbaarheidsproblematiek.

Het gesprek met de bewoners vindt op korte termijn plaats. R. Vennik Commissies 24-10-2022 04. Bespreeknotitie
Ontwerpbestemmingsplan Ambachtsweg 22-24

2022-46 Belastingverordeningen 2023 3. Ph zegt toe schriftelijk te reageren op de vraag over het percentage klimaatadaptatie
in de tarieven mbt rioolheffing.
4. Ph zegt toe dat in het eerste kwartaal van 2023 een evaluatie komt van het
afvalstoffenbeleid. hierin wordt ook meegenomen de ontheffing variabele deel
afvalstoffenheffing i.r.t. incontinentie - en stoma materiaal.

Voorstel is om deze toezegging als afgehandeld te beschouwen en van de lijst af te voeren. M.R.
Opdam

Commissies 24-10-2022 02.
Belastingverordeningen 2023

2022-45 Minimabeleid Ph wil in gesprek met de raad een benen-op-tafel overleg over het minimabeleid,
inclusief de uitkomsten van het onderzoek dat nu loopt over het minimabeleid. Naar
verwachting wordt half november de rapportage verwacht.

De benen op tafel sessie heeft plaatsgevonden op 10 november 2022. Voorstel is om deze
toezegging als afgehandeld te beschouwen en van de lijst af te voeren.

A. Tromp Raadsvergadering 11-10-2022 04.
Uitvoeringsprogramma coalitieakkoord 2022-
2026, gevolgd door een debat

2022-44 Openstelling Middenweg PH gaat na welke informatie hij eerder naar de raad heeft gestuurd m.b.t. bestuurlijke
afspraken over het doortrekken van de Middenweg.

M.R.
Opdam

Raadsvergadering 11-10-2022 04.
Uitvoeringsprogramma coalitieakkoord 2022-
2026, gevolgd door een debat

2022-43 Uitspraak bezwarencommissie inzake Aldi Ph zegt toe de raad schriftelijk te informeren over de uitspraak van de
bezwarencommissie m.b.t. de Aldi en het vervolg daarop.

M. ten
Bruggencat
e

Raadsvergadering 26-09-2022 13. Vragen vanuit
de raad en mededelingen



2022-42 Ingekomen post - brief inwoner inzake
verkeersbeleidsplan

Op brief A01 moet een gedegen antwoord komen voor de behandeling van het
verkeersbeleidsplan. De brief is zeer zorgvuldig en gedegen opgesteld. Voorzitter neemt
dit mee naar het college.

M. ten
Bruggencat
e

Raadsvergadering 26-09-2022 07.a. Brieven aan
de raad, bevoegdheid college (CAT A)

2022-41 Tweede begrotingswijziging BUCH
Werkorganisatie

PH zegt toe
1. de raad per brief te informeren over de HR situatie. Hierbij zal worden aangegeven of
er een onderzoek mogelijk is naar de redenen voor het hoge ziekteverzuim, waarbij de
uitkomsten kunnen dienen als handvat voor de oplossing van dat probleem in de
toekomst.
2. na te gaan of de verdeling interne-externe medewerkers ook in fte's kan worden
weergegeven.

M. ten
Bruggencat
e

Commissies 19-09-2022 04. Zienswijze tweede
begrotingswijziging 2022 BUCH Werkorganisatie

2022-39 Fonds Sociale Woningbouw Ph zegt toe dat in het uitvoeringsprogramma van het coalitieakkoord het onderzoek naar
een fonds sociale woningbouw aan de orde komt.

Dit wordt in het uitvoeringsprogramma opgenomen. R. Vennik Raadsvergadering 11-07-2022 01. Opening

2022-38 Oversteek Vennewatersweg Ph zegt toe met de verkeerskundige te gaan kijken of er een second opinion kan
plaatsvinden bij de oversteek Vennewatersweg.

De RIB over de stand van zaken korte termijn maatregelen Vennewatersweg met de analyse
van Goudappel is verstuurd met het weekbericht van 13 oktober 2022.
28-11: op verzoek van PvdA blijft deze toezegging staan tot de verbeterpunten zijn uitgevoerd.

M.R.
Opdam

Raadsvergadering 11-07-2022 07. Kadernota
2023

2022-36 Planning The Spot Ph zegt toe dat na de zomer er een planning voor The Spot komt. 26-09: In de raadsinformatiebrief van 30 augustus 2022 zijn de laatste stand van zaken en de
vervolgstappen beschreven. Concreet is t.a.v. de planning vermeld dat wij de periode tot en
met oktober –wanneer de uitkomsten van het flora en faunaonderzoek bekend worden-
benutten om de wissel van de skatebaan en het ASM-gedeelte te onderzoeken. Daarbij
brengen wij ook de financiële en procedurele aspecten in kaart.
Raad 26-09: Ph Tromp zegt toe dat er continu aandacht blijft en dat hij de raad blijvend zal
informeren. Toezegging blijft staan.

A. Tromp Raadsvergadering 11-07-2022 07. Kadernota
2023

2022-34 Nieuwe gemeentehuis Ph zegt toe dat een eerste beeld van de aanpak van het nieuwe onderkomen
gemeentehuis na de zomer komt.

M. ten
Bruggencat
e

Raadsvergadering 11-07-2022 07. Kadernota
2023

2022-33 Toets jeugdzorgaanbieders De raad wordt geïnformeerd over de conclusies van de bedrijfsvoeringstoets bij
jeugdzorgaanbieders. Deze toetst heeft bij de gunning plaatsgevonden.

26-09: De rapportage hierover wordt in oktober bestuurlijk geagendeerd. De raad zal hierover
een raadsinformatiebrief ontvangen tevens wordt dit geagendeerd in de regionale
raadsinformatiebijeenkomst in het vierde kwartaal. Er is een uitgebreide raadsinformatiebrief
verzonden én een bijeenkomst geweest. Voorstel is om deze toezegging als afgehandeld te
beschouwen en van de lijst af te voeren.

A. Tromp Raadsvergadering 11-07-2022 07. Kadernota
2023

2022-31 Uitvoeringsprogramma coalitieakkoord Uitvoeringsprogramma coalitieakkoord komt z.s.m. naar de raad, zeker voor de
begroting 2023.

26-09: Gedurende de zomer is invulling gegeven aan de opdrachten aan het college vanuit het
coalitieakkoord. Deze worden nu verwerkt in het uitvoeringsprogramma.

M. ten
Bruggencat
e

Raadsvergadering 11-07-2022 07. Kadernota
2023

2022-30 ICT BUCH PhTen Bruggencate zegt toe dat nav de vraag van D66 over de motie van 28 februari
2022 inzake de ICT BUCH, dat de beloofde statusupdate na de bestuursvergadering
BUCH naar de raad gaat. Verzending vindt plaats voor het zomerreces.

M. ten
Bruggencat
e

Raadsvergadering 27-06-2022 04. Vaststellen
overzicht aangenomen moties 27 juni 2022

2022-28 Nieuwe wet Gemeenschappelijke
Regelingen

Mw De Jong vraagt, nav een bericht van de regietafel NHN over de nieuwe wet op de
Gemeenschappelijke regelingen dat de rol gemeenteraden wordt versterkt, het volgende:
Wat heeft dit voor consequenties op het toezicht van de raad op de BUCH?Kunnen we
alle genoemde instrumenten gebruiken? Burgemeester stelt voor dit in het Presidium te
bespreken.

M. ten
Bruggencat
e

Raadsvergadering 27-06-2022 11. Vragen vanuit
de raad en mededelingen

2022-27 Houtwallen Mw De Jong: vraagt naar aanleiding van memo C05 bij de ingekomen stukken hoe er
wordt toegezien op dwangsom inzake houtwallen. Ph Tromp zegt toe dat schriftelijke
reactie volgt.

26-09: De ODNHN zal namens de provincie NH toezien op herstel van de houtwal in de
periode half november 2022 en half maart 2023. Gebeurt dit niet, dan is de dwangsom
verschuldigd. De gemeente staat hier verder buiten, maar heeft er bij de ontwikkelaar, Kuin
Vastgoedontwikkeling BV, op aangedrongen de herstelwerkzaamheden in deze periode uit te
voeren. Kuin Vastgoedontwikkeling BV heeft aangegeven hiervoor te zullen zorgen.

A. Tromp Raadsvergadering 27-06-2022 11. Vragen vanuit
de raad en mededelingen

2022-24 Jaarrekening 2021  Tarifering afvalstoffen in relatie tot de kosten wordt betrokken bij de evaluatie van het
beleid.
- Voor de  Auditcommissie van oktober wordt een plan van aanpak voorbereid over de
manier waarop het college de rechtmatigheid gaat toetsen vanaf 2023.

De tarifering van de afvalstoffen wordt meegenomen in de evaluatie van het beleid.
De auditcommissie is in mei 2021 geïnformeerd over het proces van de
rechtmatigheidsverantwoording inclusief het modelverantwoording. Dit stappenplan wordt
gevolgd om te komen tot de implementatie van de rechtmatigheidsverantwoording 2023.
In de Auditcommissie op 15 november 2022 is een presentatie gegeven over de stand van
zaken met betrekking tot de implementatie van de rechtmatigheidsverantwoording 2023.

M.R.
Opdam

Raadsvergadering 21-06-2022 04. Jaarrekening
2021

2022-18 Financiele stukken GR BUCH 1. Ph zegt toe dat het college het tijdpad van de harmonisatie voorstellen nogmaals naar
de raad stuurt. (Staat in programma Samen Sterk)
2. Ph zegt toe dat in de eerste FIRAP de besparingen agv harmonisatie worden
toegelicht. Deze komt zsm naar de raad (eerst nog bespreking in het bestuur van 11 juli
en daarna in het college).
3. Ph zal er op toezien dat het onderscheid Heiloo en BUCH beter zichtbaar is in de P&C
stukken, met name de begroting.

M. ten
Bruggencat
e

Commissies 08-06-2022 02.02. 19:50 -
Werkorganisatie BUCH

2022-17 Vragen van GBH aan het college De voorzitter zegt toe dat het college de volgende vragen van GBH schriftelijk zal
beantwoorden:
2. Beleidsplan wegbeheer (notulen B&W)
 Wat is de bestuursopdracht geweest en waarom gaat dit niet eerst via de raad. Hoe
verhoudt zich dit tot het verkeersplan en de studies van Goudappel Coffeng. GBH wil
graag een RIA over het geheel.
3. Er zou een risicoanalyse moeten komen inzake vernietiging plannen Zandzoom. GBH
wil een overzicht van de financiële en juridische consequenties.

Tav punt 2: Het vaststellen van een bestuursopdracht betreft een collegebevoegdheid. Het
beleidsplan wegbeheer richt zich op het beleid rondom beheer en onderhoud van het
wegenareaal in de gemeente Heiloo. Belangrijke vragen hierbij zijn: Wat is de huidige
kwalitatieve staat van het areaal en wat zijn de gewenste kwaliteit niveaus? Welke financiële
middelen zijn beschikbaar en hoe verhouden die zich tot het gewenste kwaliteitsniveau. Hoe
kunnen beheerrisico’s geminimaliseerd worden (risico gestuurd beheer). Uiteindelijk doel is
dan ook om de financiële situatie rond het beheer en onderhoud van de wegen in beeld te
brengen en de onderhoudsbehoefte voor de planperiode (komende 5 jaar) inzichtelijk te
maken. Met toekomstig beheer en onderhoud wordt uiteraard rekening gehouden met de
opgaven die er zijn vanuit het verkeersplan. Dit om werk met werk te maken en overlast voor
de gebruikers te minimaliseren. stand van zaken punt 3:

M.R.
Opdam

Raadsvergadering 30-05-2022 15. Vragen vanuit
de raad en mededelingen

2022-16 Vragen aan het college nav ingekomen
stukken lijst

De voorzitter zegt toe dat de door GBH gestelde vragen meengenomen worden naar het
college:
C01. Evaluatie wagenparkbeheer: Wat is het vervolg. Komt er ook notitie?

M.R.
Opdam

Raadsvergadering 30-05-2022 06. Vaststellen
lijst ingekomen stukken van 8 april tot 20 mei
2022

2022-13 Invoeren ja/ja sticker Ph zegt toe dat de invoering van de ja/ja sticker per 01-01-2023 zou kunnen
plaatsvinden.

Het college komt binnenkort met een RIB met een stand van zaken. M.R.
Opdam

Commissies 23-05-2022 04. 20:30 - 21:00 -
Bespreking Amendement PvdA  inzake
Afvalstoffenverordening Heiloo 2022  - ja/ja
sticker

2022-08 Schone Lucht Akkoord Ph zegt toe dat de raad ruim voor 1 oktober geïnformeerd wordt over het Schone Lucht
Akkoord.

De raad wordt voor 1 oktober geïnformeerd over het schone lucht akkoord.
26-09: Ruim voor 1 oktober lukt niet. Voorstel over het Schone Lucht Akkoord heeft impact op
andere domeinen en programma's en zij zijn nog niet allemaal bevraagd.

R. Vennik Raadsvergadering 21-04-2022 18. Moties
vreemd aan de orde



2022-07 Woonoverlast - APV Ph stelt voor voorbeelden van woonoverlast met commissie/raad te bespreken zodat
men weet wanneer er een beroep zou kunnen worden gedaan op dit artikel. Het gaat om
hele uitzonderlijke gevallen.

De gemeenteraad kan volgens artikel 151d van de Gemeentewet bij verordening bepalen dat
degene die een woning of een bij die woning behorend erf gebruikt, zorg draagt dat door
gedragingen in of vanuit die woning of erf geen ernstige herhaaldelijke hinder voor
omwonenden wordt veroorzaakt. De burgemeester is vervolgens bevoegd tot het opleggen van
een last onder bestuursdwang of last onder dwangsom, met inachtneming van hetgeen
daaromtrent door de raad in de verordening is bepaald en slechts indien de ernstige en
herhaaldelijke hinder redelijkerwijs niet op een andere geschikte wijze kan worden
tegengegaan.Hieruit volgt dat de burgemeester niet zomaar mag overgaan tot het opleggen
van een gedragsaanwijzing. In eerste plaatst moet het gaan om herhaaldelijke hinder.
Vervolgens moet worden onderzocht of een minder vergaande maatregel mogelijk is. Hier valt
te denken aan bijvoorbeeld een gesprek of schriftelijke waarschuwing. Indien de burgemeester
overgaat tot het opleggen van een gedragsaanwijzing dan is dat een belastend besluit, omdat
het ingaat tegen artikel 8 van het Europees verdrag voor de rechten van de mens (EVRM).
Gelet hierop mag de burgemeester dus niet zomaar tot een gedragsaanwijzing besluiten. Daar
staat wel tegenover dat het doel dat daarmee wordt nagestreefd dat het eveneens door artikel
8 van het EVRM gewaarborgde persoonlijke levenssfeer van de buren wordt beschermd. De
burgemeester mag dus niet zomaar een gedragsaanwijzing opleggen. Indien de burgemeester
daartoe toch besluit heeft de persoon waartegen een gedragsaanwijzing is opgelegd
mogelijkheden om rechtsmiddelen daartegen aan te wenden. De rechtbank Rotterdam heeft
eerder geoordeeld dat wanneer er sprake is van ernstig verstoorde verhoudingen tussen
buren, de overlast moet zijn gebaseerd op eigen waarnemingen of van een handhavende
instantie en kan een besluit niet alleen op meldingen van betrokken buren worden gebaseerd.

M. ten
Bruggencat
e

Commissies 19-04-2022 01.01. 19:30 –
Bespreking Amendementen inzake Herziening
Algemene Plaatselijke Verordening (APV)

2022-05 woonoverlast - APV PH zegt toe dat na afronding van die rechtszaken, zij graag in gesprek met de raad gaat.
Om te bespreken hoe e.e.a. feitelijk is gegaan en ook om voor de toekomst lering te
trekken uit het hele proces.
PH Ten Bruggencate neemt ook de volgende thema’s mee voor het gesprek met de
raad, na afronding van de rechtszaken:
1. Het doen van aangifte.
2. De vraag of Berenschot niet te rooskleurig is geweest bij de conclusies in het
evaluatieonderzoek over het vijfde huis.

Na afronding van de rechtszaken gaat de ph graag in gesprek met de raad.
Het hoger beroep in deze zaak loopt nog. De verwachting is dat de zitting begin 2023 zal
plaatsvinden.

M. ten
Bruggencat
e

Raadsvergadering 28-02-2022 16. Moties
vreemd aan de orde

2022-02 Parkeernorm kleinere woningen Ph zegt toe Kennemer Wonen te laten kijken naar de mogelijkheden mbt het inzetten
van deelauto's op locatie Ter Coulster.

M.R.
Opdam

Commissies 07-02-2022 02.03. 20:45 - 21:15
Parkeren bouwplan Ter Coulster

2022-01 Motie versnelling ontwikkeling inbreilocaties Ph komt met een voorstel naar de commissie (na de Verkiezingen) over de
kaderstellende rol van de gemeente bij inbreilocaties naar aanleiding van de
aangenomen motie versnelling ontwikkeling inbreilocaties.

Na de Verkiezingen komt er een voorstel. Op 21-04-2022 constateert GBH dat voorstel er nog
steeds niet is.

R. Vennik Raadsvergadering 31-01-2022 11. Moties
vreemd aan de orde

2021-24 Ontwerpbestemmingsplan Zandzoom Ph zal de inwoners goed informeren over het aanpassen van de planning van het
ontwerpbestemmingsplan. Ph kijkt naar de mogelijkheden om tijdelijk mee te
experimenteren aangaande de verkeersdrukte op de Stationsweg.

Naar aanleiding van het aanpassen van de planning van het ontwerpbestemmingsplan is er
een persgesprek geweest. Het onderzoek verkeer is in uitvoering.
Raad 31-01-2022: Ph Opdam zegt toe dat de uitkomsten van het verkeersonderzoek naar de
raad komen, zodra het college hierover heeft gesproken. De raad wordt op de hoogte
gehouden van de planning.  Het verkeersonderzoek is nog in uitvoering en zal aan de raad
worden aangeleverd zodra dit gereed is.

R. Vennik Commissies 20-12-2021 02.02. Bespreking
voorbereidingen ontwerpbestemmingsplan
Zandzoom

2021-23 Motie Aanpassen Parkeernorm kleinere
woningen

Ph komt naar de raad met voorstellen nav de motie aanpassen parkeernorm kleinere
woningen.

Het college heeft een memo opgesteld die ter behandeling aan de commissie is voorgelegd. Is
besproken in de commissie op 7 februari 2022. Wordt meegenomen bij het nieuwe
parkeerbeleidsplan.

M.R.
Opdam

Raadsvergadering 20-12-2021 13. Motie vreemd
aan de agenda CDA H2000 PvdA VVD D66
aanpassing parkeernorm kleinere woningen 20
december 2021

2021-22 Aanbesteding huishoudelijke ondersteuning GBH komt met een bespreeknotitie nav raadsinformatiebrief over aanbesteding
huishoudelijke ondersteuning.

GBH zegt op 21-04-2022 dat deze maand de bespreeknotitie komt. Bespreeknotitie is
besproken in de commissie op 19 september 2022. KAN ER AF

A. Tromp Raadsvergadering 20-12-2021 03.a.
Besluitvorming

2021-21 Rijksmiddelen voor woningen Ph zegt toe dat er over de rijksmiddelen voor woningen informatie naar de raad komt
zodra dit beschikbaar is. Dit nav de vraag of hierbij ook middelen voor Heiloo
beschikbaar zijn.

De nieuwe kabinetsplannen worden voor de gemeenten financieel vertaald bij de meicirculaire.
De voorlopige berichtgeving over de rijksmiddelen voor woningbouw n.a.v. kabinetsplannen
duiden op een herverdeling van het gemeentefonds. De impact op het gemeentefonds voor
Heiloo zal bij de publicatie van de meicirculaire bekend worden gemaakt.

M.R.
Opdam

Raadsvergadering 20-12-2021 08. Tweede
financiële tussenrapportage (Firap) 2021

2021-20 Sport & Cultuur / Het Baafje 1. Vanuit het Jeugdfonds Sport en Cultuur is €49.000 teruggevloeid naar de Gemeente.
Ph. Van Diepen zegt een memo toe over de oorzaak hiervan.
2. Er zal een evaluatie plaatsvinden over de overschrijding m.b.t. de renovatie van het
Baafje.

memo is bijgevoegd bij de lijst ingekomen stukken van de raad op 30 mei 2022. Voorstel is om
deze toezegging als afgehandeld te beschouwen en van de lijst af te voeren.

A. Tromp Commissies 06-12-2021 01.02. 20:15 Tweede
financiële tussenrapportage (Firap) 2021

2021-19 Ontwerpbestemmingsplan Zandzoom Ph maakt een bespreeknotitie over de stand van zaken Zandzoom voor de cie van 20
december 2021. Dit nav van zijn mededeling dat het niet lukt om op 20 december al een
bestemmingsplan voor te leggen. In januari 2022 volgt dan een tweede
commissiebespreking gericht op vaststelling van het plan door de huidige raad.

Notitie over stand van zaken voor cie van 20 december is aangeleverd. In cie van 20
december is de planning van het bestemmingsplan door ph toegelicht. Zorgvuldig proces is
nodig. Terinzagelegging nieuw ontwerpbestemmingsplan vóór 1 juli 2022. Zodra de
noodzakelijke onderliggende onderzoeken zijn uitgevoerd zal het nieuwe
ontwerpbestemmingsplan in procedure worden gebracht.

R. Vennik Raadsvergadering 06-12-2021 02. Mededelingen
(inclusief terugmelding vanuit voorafgaande
commissies)

2021-18 Vuurwerk Ph heeft toegezegd het raadsbesluit van 9 november 2020 nu te gaan uitvoeren voor
wat betreft het inwonersonderzoek. Dit gaat niet meer lukken voor de jaarwisseling (in
eerste kwartaal 2022 wordt dit in gang gezet).

Binnenkort wordt hierover een memo geschreven en voorgelegd aan het college voor verdere
voortgang.
De voorzitter meldt op 21-04-2022 dat het memo onderweg is. Raad 26-09: Ph Ten
Bruggencate zegt toe achter de memo aan te gaan.

M. ten
Bruggencat
e

Commissies 08-11-2021 01.01. 19:30 - 20:30
Bespreeknotitie GBH Nieuwjaarsviering
2021/2022

2021-16 BUCH begroting en 1e Firap 1. Ph zegt toe dat er een jaarlijkse terugkoppeling van de realisatie van de taakstelling
komt.
2. Binnen een maand komt de ph met een datum waarop de financiële onderbouwing
van de huisvesting gereed is.

26-09: 1. In de P&C documenten van de GR BUCH is steeds een bijlage opgenomen met de
realisatie van de taakstelling. Meest recentelijk in de jaarrekening 2021 en de eerste
voortgagsrapportgage 2022.
2. Wat betreft de centrale huisvesting is door het BUCH bestuur besloten dit project "on hold"
te zetten. In de eerste voortgangsrapportage 2022 (besluit d.d. 11-7-2022) is hierover ook een
passage opgenomen, waarbij is aangegeven dat na het zomerreces bekeken wordt of er, op
basis van ontwikkelingen, sprake moet zijn van een nieuwe bestuursopdracht voor de centrale
huisvesting. 14-11: Ontwikkelingen rond het gemeentehuis Heiloo zijn in gang gezet.

M. ten
Bruggencat
e

Raadsvergadering 11-10-2021 08. Zienswijze op
begrotingswijziging eerste Firap 2021 BUCH

2021-14 Groenbeleidsplan Bij het opstellen van het groenbeleidsplan volgend jaar wordt het thema ecologische
zones ook meegenomen.

In Q4 2021 is middels het opstellen van een bestuursopdracht gestart met het opstellen van
een nieuw groenbeleidsplan. Het thema ecologische zones wordt hierin opgenomen. Het
groenbeleidsplan wordt in 2022 opgesteld. Verwachte besluitvorming vindt plaats in Q1 2023

A. Tromp Raadsvergadering 05-07-2021 04.02.
Behandeling Kadernota 2020 inclusief het
uitspreken van de Algemene Beschouwingen
door de politieke partijen



2021-13 Heiloo fietsdorp Nav het verzoek om een RIA over Heiloo fietsdorp te houden wordt toegezegd dat de ph
zijn best zal doen om dit in het najaar of iets later te doen.

Met het opstellen van een fietsbeleidsplan wordt in 2022 een start gemaakt. Bij het opstellen
van het plan wordt harmonisatievoordeel bereikt door het raamwerk en de aanpak van eerdere
planvorming in Castricum en lopende planvorming in Uitgeest aan te houden. Uiteraard biedt
het plan voldoende ruimte voor lokale invulling. Ook wordt op regionaal niveau verder invulling
gegeven aan de ambitie om een regionale doorfietsroute te realiseren. De input vanuit deze
regionale studie vormt een van de pijlers voor het nieuw op te stellen fietsbeleidsplan. Een RIA
wordt georganiseerd zodra de nieuwe gemeenteraad is geïnstalleerd. 14-11: Met het opstellen
van het fietsbeleidsplan wordt gewacht op de vaststelling van de uiteindelijk definitieve variant
die volgt uit het verkeersonderzoek. Het streven is om het fietsbeleidsplan het karakter te
geven van een uitvoeringsplan gericht op verbetering van comfort en veiligheid voor fietsers.
De input vanuit de regionale studie naar de doorfietsroute vormt hierbij een van de belangrijke
pijlers.

M.R.
Opdam

Raadsvergadering 05-07-2021 04.02.
Behandeling Kadernota 2020 inclusief het
uitspreken van de Algemene Beschouwingen
door de politieke partijen

2021-12 RES 1.0 Ph komt in september terug naar de commissie over het onderzoek wind. Gaat uit van
600 meter tot aan de woonkern.

De toezegging is in de rondvraag in het college besproken. Zoekgebied 13 is vastgesteld als
een zoekgebied voor zon. De functie wind kan pas aan het zoekgebied worden toegevoegd
nadat de gemeente Heiloo een zorgvuldig participatietraject heeft doorlopen. Daarna moet de
gemeenteraad besluiten over het wel of niet toevoegen van de functie wind aan het
zoekgebied.

R. Vennik Commissies 21-06-2021 02.01. 19:00 - Vervolg
Regionale Energiestrategie RES 1.0

2021-11 ONS groenprojecten 1. Komt terug met een procesvoorstel hoe de betrokkenheid met de raad kan worden
vormgegeven (via RIA, werkgroep, of via de commissie).
Sommige fracties vinden een RIA of een commissiebespreking voldoende. D66 opteert
eerder voor een werkgroep.
2. Zegt toe dat een go - no go moment in een vroegtijdig stadium wordt besproken met
de raad.                                                                              07-06-2021: Raad wordt
geïnformeerd zodra er een lijst van projecten is en daarbij kunnen plannen worden
doorgesproken met de raad. Is bereid de keuzes met de raad te bespreken, maar niet de
prioritering. Die keuzes zijn al gemaakt.

26-09: In het vierde kwartaal van 2022 wordt  de raad geinformeerd over de stand van zaken
met betrekking tot de ONS groenprojecten.

A. Tromp Commissies 21-06-2021 02.03. 20:20 - Vervolg
Financiering voorbereiding en uitvoering
Groenprojecten ONS voor 2021

2021-10 Beleidsaanpak openbare laadinfrastructuur Ph zegt toe om tussentijds te monitoren of de aanleg van laadpalen volgens planning
verloopt.
Zal aandacht besteden aan de verlichting van de laadpalen en kijken naar alternatieven.
Ph zegt toe een toelichting te sturen over de structuur en over hoe het bestuursrechtelijk
met MRA-e is geregeld.
Ph gaat de planning van het participatietraject na.
De ph komt voor de besluitvorming met een memo.

Op dit moment wordt alleen BUCH-breed het aantal gerealiseerde laadpalen gemonitord. Dit
voorjaar gaan we dit verfijnen. Dan gaan we ook per gemeente monitoren of de uitvoering
volgens planning verloopt (zodat – indien nodig - tijdig kan worden bijgestuurd). In 2021 heeft
de gemeenteraad de Beleidsaanpak openbare laadinfrastructuur BUCH-gemeenten
vastgesteld. In de plaatsingsleidraad (die onderdeel uitmaakt van het beleidsplan) zijn criterea
opgenomen om geschikte laadlocaties vast te stellen. Een van de criteria is dat laadpalen niet
direct voor deuren of ramen worden gesitueerd zodat hinder zoveel mogelijk wordt beperkt. De
BUCH kiest er voor om de realisatie van laadinfrastructuur vorm te geven via de samenwerking
in het project MRA-e met het verzorgingsgebied Noord-Holland, Utrecht en Flevoland. MRA-e
organiseert en beheert een regionale concessie voor openbare laadinfrastructuur. De
samenwerking in MRA-e heeft als voordeel dat de gemeenten kunnen profiteren van
schaalvoordelen, gezamenlijke kennis en een regionaal budget. Het participatietraject kan op
dit moment worden opgestart. De geplande doorlooptijd is twee maanden. Indien
bovengemiddeld veel reacties worden gegeven, zal dit langer duren. Gedurende het
participatietraject worden bestaande aanvragen en nieuw ontvangen aanvragen op de oude
wijze afgehandeld.

R. Vennik Commissies 10-05-2021 02.02. 20:10
Beleidsaanpak openbare laadinfrastructuur

2021-08 Plusambitie Klimaat Heiloo Ph geeft aan aandacht te besteden aan maatschappelijk draagvlak en aan de minima.
In het subsidiebeleid zorgen dat de minima ook toegang heeft tot de klimaatmaatregelen.
De 6e pijler over groen wordt meegenomen in een raadsinformatieavond.
Ph zegt toe met een memo te komen over de 6e pijler voor de volgende
commissievergadering.
Over het verduurzamen van maatschappelijk vastgoed komt een notitie, zowel over
vastgoed in eigendom als vastgoed niet in eigendom zoals kantines.

In maart 2021 ligt er een voorstel over de plusambitie klimaat met hierin aandacht voor natuur
en groen. In dezelfde maand wordt er een voorstel opgeleverd om het maatschappelijk
vastgoed te verduurzamen, de focus ligt hierin eerst op het gemeentelijk vastgoed i.v.m. de
voorbeeldfunctie. Om de status van de toezegging helder toe te lichten is een
raadsinformatiebrief opgesteld. deze wordt op 8 juni behandeld in het B&W en gaat daarna
naar de raad. Informatie is inmiddels naar de raad verzonden. Voorgesteld wordt de
toezegging als afgehandeld te beschouwen. GBH wil dit onderwerp laten staan.

P.J.M. van
Diepen

Z - Cie Openbare Ruimte tm 03-2021 16-12-2020
04. Bespreeknotitie Plusambitie Klimaat

2021-07 Tweede Sporthal Ph houdt in de gaten of er een gymlokaal afgestoten kan worden en het
bewegingsonderwijs te laten plaatsvinden inde nieuwe hal.

14-11 De staat en het gebruik van de gymzalen in Heiloo wordt momenteel geïnventariseerd.
Daarnaast wordt - zoals aangegeven in de RIB van 10 november 2022 - een optie
doorgerekend om ook bewegingsonderwijs te kunnen faciliteren in de tweede sporthal.

A. Tromp Z - Cie Maatschappelijke Zaken tm 03-2021 16-
11-2020 05. Tweede sporthal Heiloo

2021-06 Algemene subsidieverordening Ph zal naar aanleiding van het verzoek van Heiloo Lokaal het verzoek bekijken om
volgend jaar een maand voor de begroting met een evaluatie te komen.

De raad is toegezegd dat het college begin 2023 met een evaluatie komt omdat een eerder
moment geen goed beeld geeft van de werking van de nieuwe ASV (zie ook memo van 19 mei
2021).  26-09: Toegezegde actie vindt begin 2023 plaats.
15-12:  In het proces rondom het integraal beleidskader is toegelicht hoe de planning eruit ziet.
De gebiedsplannen gaan iets zeggen over de opgave (het ‘wat’), waarna o.a. invulling daarvan
volgt door middel van het verstrekken van subsidie aan partners (het ‘hoe’) voor versterking
van de sociale basis.  Voorstel is om deze toezegging als afgehandeld te beschouwen van de
lijst af te voeren.

A. Tromp Raadsvergadering 02-11-2020 06. Algemene
Subsidieverordening Heiloo 2020

2021-05 Verkeersoverlast Zevenhuizerlaan Ph zegt toe te kijken naar een tijdelijke oplossing voor de oversteek Zuiderloo-
Breedelaan.

26-09: In overleg met bewoners van de Zevenhuizerlaan is een tijdelijke oplossing besproken.
Geconcludeerd is dat de voorgestelde tijdelijke maatregelen niet voldoende effectief zijn.
Afgesproken is dat een defintief ontwerp van de herinrichting wordt afgewacht en van daaruit
wordt gekeken of er maatregelen vanuit de beoogde nieuwe situatie wellicht eerder kunnen
worden uitgevoerd. Op dit moment ligt er nog geen vastgesteld definitief ontwerp. Daar wordt
nog aan gewerkt. Zodra er een vastgesteld definitief ontwerp ligt kan bekeken worden of het
zinvol en haalbaar is om maatregelen voor het kruispunt Zevenhuizerlaan – Breedelaan –
Haagbeuk vooruitlopend op de reconstructie van de gehele straat uit te voeren.
Voor wat betreft de kruising is er een onafhankelijk advies opgesteld door Sweco
(verkeersdeskundig adviesbureau). Het advies is om het zicht te verbeteren voor de fietsers
afkomstig uit de Haagbeuk richting Breedelaan (groen weghalen), maar om de huidige
voorrangssituatie in stand te laten waarbij de fietser voorrang moet verlenen aan het overige
verkeer. Onder andere over dit onderwerp wordt nog gesproken met bewoners en het
Verkeerspanel. In het uiteindelijke definitieve ontwerp moet dat zijn beslag krijgen.

M.R.
Opdam

Z - Cie Openbare Ruimte tm 03-2021 21-10-2020
07. Bespreeknotitie D66 over verkeersoverlast
Zevenhuizerlaan



2021-04 Regiovisie huiselijk geweld en
kindermishandeling

Ph zegt toe dat er wordt toegezien op privacy en AVG, dit komt terug in de uitvoering.
De kostenbeheersing komt terug bij het uitvoeringsplan, hoopt dan wat meer specifieke
informatie hierover te kunnen geven.
Het uitvoeringsplan komt in het eerste kwartaal 2021, hierin wordt concreet handen en
voeten gegeven aan de visie.

In december 2020 is de regiovisie aanpak huiselijk geweld en kindermishandeling 2020-2023
“Samen zorgen voor veiligheid” vastgesteld door de 18 gemeenteraden in Noord-Holland
Noord. In het bovenregionale uitvoeringsprogramma staan de acties beschreven die nodig zijn
om de ambities uit de regiovisie te bereiken. De acties zijn opgesteld in samenwerking met
centrumgemeenten, ketenpartners en ervaringsdeskundigen en sluiten aan bij knelpunten die
naar voren zijn gekomen uit onderzoek. De acties geven aan waaraan de komende jaren extra
aandacht moet worden besteedt in de aanpak van huiselijk geweld en kindermishandeling.

Dit bovenregionale uitvoeringsprogramma, is in december 2021 door het college vastgesteld
en wordt vertaald naar de lokale situatie in de vorm van een lokaal uitvoeringsplan. In dit
proces worden de adviesraden van het Sociaal Domein betrokken (procesplanning mei-
september 2022). Het lokale uitvoeringsplan wordt na vaststelling gedeeld met de
raadscommissies.

Nav de regiovisie huiselijk geweld en kindermishandeling wordt een lokaal uitvoeringsplan de
volgende stap. Hiervoor wordt begin 2023 een project opgestart. Resultaat is gericht op einde
Q2/vlak voor zomervakantieperiode.

A. Tromp Z - Cie Maatschappelijke Zaken tm 03-2021 19-
10-2020 05. Regiovisie aanpak huiselijk geweld
en kindermishandeling Noord-Holland Noord
2020-2023

2021-03 Voorontwerpbestemmingsplan Holleweg 98
Rehoboth

Ph zegt toe een toelichting over de vertraagde planning Voorontwerpbestemmingsplan
Holleweg 98 (Rehoboth).

Met vertegenwoordigers van Ballast Nedam is lang gesproken over de mogelijkheden om
binnen de grenzen van de in 2010 verleende vergunning een appartementencomplex te
realiseren dat aan de huidige woonwensen voldoet en woningen in de sociale prijsklasse
bevat. Dat blijkt niet haalbaar te zijn. Ballast Nedam heeft in november een schetsplan voor
een combinatie van grondgebonden woningen en appartementen gepresenteerd. Dat plan
wordt nu verder uitgewerkt. Verwacht wordt dat nog dit jaar een conceptplan wordt ingediend.

R. Vennik Raadsvergadering 15-06-2020 03.b.
Kennisnemen van de Lange Termijn Agenda

2021-02 Fietsparkeren Station Heiloo Ph legt de raad in het voorjaar 2020 een plan voor over het parkeren van fietsen bij het
station. Dit plan wordt ontwikkeld in overleg met ProRail. Voor de fietsparkeerplekken in
de stationsomgeving waar de gemeente zelf over gaat, wordt nu overlegd met
omwonenden. Streven is voor het eind van het jaar met de betrokkenen te hebben
gesproken.

26-09: Op 24 januari 2022 vond een RIA plaats over dit onderwerp. Deze was vooral bedoeld
om raads- en commissieleden bij te praten over de stand van zaken en het beoogde proces
om dit onderwerp met de omgeving op te pakken. In de periode daarna zullen de inhoudelijke
gesprekken met de omgeving (bewoners, ondernemers etc) gaan plaatsvinden. De
aanvankelijke planning was dat de eerste gesprekken in het kader van de participatie voor de
zomervakantie van start zouden gaan. Door gebrek aan ambtelijke capaciteit hebben deze
gesprekken echter nog niet plaatsgevonden. De planning is dat deze gesprekken in het 4e
kwartaal van 2022 kunnen worden opgestart.

M.R.
Opdam

Raadsvergadering 04-11-2019 08.
Programmabegroting 2020

2021-00 Nota dierenwelzijn Ph zegt toe dat eind van het jaar een toekomstvisie gepresenteerd wordt aan de
commissie.
Ph zegt toe dat de Nota Dierenwelzijn voor het zomerreces wordt herzien. Het
vergoedingsvraagstuk zal hierin meegenomen worden.

In regionaal verband is gewerkt aan een toekomstbestendige oplossing voor dierenopvang en
vervoer. Hiervoor heeft een aanbesteding plaatsgevonden die inmiddels is afgerond. Sinds
begin dit jaar zijn de vernieuwde contracten in werking getreden. Er is nu gestart met de
actualisatie van het dierenwelzijnsbeleid. Omdat het beleid in Bergen en Castricum eveneens
aan actualisatie toe is, wordt hier gezamenlijk opgetrokken. Oplevering is voorzien in het
vierde kwartaal van 2022.

A. Tromp Raadsvergadering 10-12-2018 13. Motie vreemd
aan de agenda GBH kosten van dierenartsen

2021-01 Aansluiting A9 Ph zegt toe 1. aandacht te besteden aan de uitwerking van de ecologische
verbindingszones.

26-09: De mogelijkheden voor aanleg of versterken van worden onderzocht binnen het op te
stellen groenbeleidsplan en bij de uitwerking van de ONS groenprojecten.

R. Vennik Z - Cie Openbare Ruimte tm 03-2021 19-09-2018
04. Beeldkwaliteitsplan aansluiting A9


